
 
 

Fråga S – Är investeringarna 2026 vid Hudiksvalls sjukhus verkligen 

säkra? 
Inkommande handling till Hudiksvalls kommun har uppgifter om att det finns planer på att dels 

lägga ner neonatalvården vid Hudiksvalls samt dels minska investeringarna vid sjukhuset. 

Orsaken ska vara den demografiska utvecklingen på sikt, dvs att färre barn föds i området. 

 

Det finns beslut i regionfullmäktige om beräknade investeringar på 84 miljoner kronor under 

2026 vid Hudiksvalls sjukhus inklusive ny vårdbyggnad för bland annat barn- och 

kvinnosjukvården. Om detta nu är hotat måste ärendet snarast tillbaka till regionfullmäktige. 

 

För att klargöra läget frågar jag därför fastighets-, teknik- och miljöutskottets ordförande tillika 

regionråd följande: 

 

1. Kvarstår de beräknade investeringarna på 84 miljoner kronor under 2026 vid 

Hudiksvalls sjukhus inklusive ny vårdbyggnad för bland annat barn- och 

kvinnosjukvården? 
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